
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 7 2014 

 

Tid: 2014-08-25  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 398 hos Ola                           Krister Björne                                          

Ordf/sekr      Rolf Brehmer                                            Niklas Lundgren 

                                                                                       Ola Laggar 

                                                                                                         Elisabeth Feichter 

                                                                                        Mattias Pålsson 

                                                                                       Andreas Roxenborn 

                    

                                                                                                          

                                                                                        

                                                                

§64  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  
 

§65 Val av justerare 

Krister Björne valdes 

 

§66 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§67 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes och förklarades justerat.                                    

 

 

§68 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    

 

Värmesektionen      Vattenfall har lämnat ett förslag på olika åtgärder för att optimera  vårt  

                                 värmesystem. Termiska ventiler i ändpunkterna bör installeras. 

                                 Provinstallation har genomförts för att få underlag för kostnadsberäkning. 

                                 (20st behöver bytas) . Innan vi går vidare behöver följande klaras ut: 

                                 -konsekvenser på tappvattnet i aktuella hus 

                                 -ytterligare information till styrelsen om förväntade vinster  

                                  med ventilinstallationerna. (gärna med stöd av Vattenfall) 

                                -offerter på fortsatt installation. 

                                  

Ekonomi                  Kassören informerade om det ekonomiska läget (ok). 

                               

                                                                                                                                                                      

 Miljö                       Miljö kommer att se över principerna för  yttre-underhåll . 

                                Mer underhåll måste kanske läggas ut på entreprenad. 

                                 Kattproblemet har ökat. 

                                Felparkeringar nere i området har ökat. Kan bli problem inför  

                                 snöröjningen. 

                                Vissa kör för fort i området. 

                                 

 



Garage                   Kontroll av ev läckage ska ske. 

 

Fiber                      Telia har svarat på vår enkät och lovat att ta kontakt med berörda. 

 

 

§69  Post och annat  
Intet 

 

 §70 Uppdragslistan  

Nytt uppdrag till Miljö: Förslag till ändringar av principerna för hantering av yttre miljö. 

( behov av att lägga ut mer på entreprenör). Listan bifogas  

 

§ 71 Övriga frågor. 

Niklas föreslog att vi ska ta fram ett välkomstbrev till nyinflyttade. Hus pärm mm verkar 

inte fungera. Niklas åtog sig att sammanhålla och begära in underlag från resp sektion. 

Styrelsen ansåg att förslaget ska genomföras. Välkomstbrevet skall vara kort o inte ersätta 

hus pärm o andra beskrivningar. 

 

§ 72  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

8                                      09-22                               Mattias 

9                                      10-27                               Ingmar 

10                                    12-08                                Mats 

 

Städdag   18/10 

 

 

 

§ 73  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat . 

 

   

 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                         Krister Björne 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 



 

 

 


